
HD551 Series
HD551系列
音樂欣賞型耳機

Entertainment Headphones

優美、透明具細節的音色 
高效率、寬動態 
可分離，單耳入線，線長有1米及3米兩種
內含線扣，以預防不慎扯落耳機線

Beautifully transparent and detailed sound profile
High efficiency drivers and wide dynamic range
Detachable 1m and 3m cables included, single-sided
Included cable clip to prevent pulling out the 
headphone cable by accident 



HD551系列是貼耳封閉式耳機，具有102dB之高效率靈敏度，聽起音樂來輕鬆自在，毫不費力，而且不

受外界干擾。此系列含三種不同音色，HD551特色是深沉的低音;HD551F具有平坦的頻率響應;HD551B

是平衡且具有力度的低音。三支耳機的音場可比擬為HD551是與演唱者一起在舞台上共舞，HD551F如

同在前排的貴賓席，而HD551B就像是置身在音樂廳中一般具有景深與空間感。這三支耳機不僅各具特

色而且傳送極佳的平衡及水晶般透明的細節。

專利頭墊及耳罩設計，其中貼耳軟膠耳罩，採環保高分子工業軟膠材質，利用自動可調氣密室之方式，

能依頭弓壓力自動調整貼耳程度，以確保音質不變，而且聲音不洩漏。軟膠耳罩利用空氣作阻尼，自然

地貼於耳朵上，再加上特殊設計的自動調整頭墊結構，能吻合於不同的頭型，配合適當的頭弓壓力，使

HD551系列配載起來極為輕鬆舒適，顯示出時尚具品味的造型風格。在聆聽MP3或享受音樂時，你可以

期待HD551系列為你帶來舒適感受及優美的音色。

The HD551 series is a supra-aural closed-back headphone that comes in 3 versions to suit the musical 
preferences of all music lovers.  Featuring highly efficient drivers, excellent sensitivity and an ability to 
handle up to 102dB SPL, it will accurately present your music with little or no interference from ambient 
noises in the environment. 

The HD551 series headphones offer 3 distinctive sound profiles, each with its own character: The HD551 
features an exceptionally deep low frequency, the HD551F presents a flat extended frequency response, 
and the HD551B has an excellent balanced character with a powerful bass punch. 

As for the sound image presented by these headphones, the HD551 gives you the feeling of actually 
being on stage with the artists while the HD551F makes you feel as if you sitting on the front row and the 
HD551B puts you in the middle of the concert hall, enjoying a deep, rich sound.  These three headphones 
also deliver excellent balance and clarity. 

The patented ergonomically-designed headbands and ear pieces, combined with their light weight, make 
them very comfortable.  The supra-aural earpads are made with a green macromolecular soft rubber, 
featuring a self-adjusting closed air chamber automatically adjusted by the caliper pressure to ensure 
consistent sound quality and no sound leakage. The soft rubber earpads do not have a cushion inside, 
but instead use the air to be the damping material. Also, the custom design of the self-adjusting headband 
and headpads make the HD551 Series have a very comfortable fit …and a stylish look.  Whether you’re 
listening to an MP3 or other audio source, you can expect comfort and beautiful sound from your HD551 
series headphones.

應用 Applications 

MP3、隨身聽、音樂手機、Skype 
MP3, Portable personal sound devices and Skype 

HD551 Series
HD551系列-音樂欣賞型耳機
Entertainment Headphones

專利自動調整頭墊及自動轉向微調的耳罩結構，給予最佳舒適性 
Patented self-adjusting headpads and earpads construction custom designed to 
really fit your ear provide the ultimate in comfortable fit

專利貼耳式軟膠耳罩，利用氣密方式，能依頭弓壓力自動調整貼耳程度 
Patented supra-aural soft rubber earpads featuring a self-adjustable air chamber 
automatically adjusted by caliper pressure 

HD551 
深沉的低頻  置身舞台享受--古典樂之美及大場景電影的震撼。
HD551音色甜美、明亮具解析度，令人愉悅的表現，重現古典樂音色
時，更讓人驚訝於它的寬廣、清晰與動能 
Deep low frequency  "On stage"sound, perfect for enjoying the 
beauty of classical music & other large ensembles. HD551 presents a 
bright and clear sound and will surprise you with its breadth, clarity and 
dynamic presence.

HD551F 
平坦的頻率響應  前排貴賓席的音場並享受-- 流行樂及甜美的人聲。 
HD551F的人聲非常甜美， 歌者好似站在你面前，向你傾訴一般。 
Flat extended frequency response  "Front row" sound image, 
great for pop music and capturing that perfect vocal sound. The 
HD551F delivers a sweet sound, just as if the singer was standing right 
in front of you.

HD551B 
平衡、加上有力度的低音   置身演藝廳中並享受-- 搖滾樂的衝擊及
遊戲機的快感。HD551B在優化低頻及整體音色的平衡感上，有更突出
的表現，讓你不自覺地隨著節奏而舞動起來。 
Powerful Bass Presence  "In hall" feel, great for enjoying rock 
music and similar exciting performances. The HD551B optimizes a 
powerful bass and balanced tone, and it will be difficult to resist the 
urge to dance to the rhythm from your headphones.
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規格 Specifications

型式Type 
動圈、貼耳封閉式 
Dynamic, supra-aura, closed-back

驅動單元Driver 
Φ37mm, 釹鐵, neodymium 

靈敏度Sensitivity 
102dB SPL (1mW) at 1KHz

頻率響應Frequency Response 
20 – 20,000Hz

最大輸入功率Maximum Input Power 
200mW

額定阻抗Rated Impedance 
32 Ω@ 1KHz

總諧波失真Total Harmonic Distortion 
<0.25% @ 1kHz/1V 

耳罩Earpad 
環保高分子工業軟膠 
green macromolecule soft rubber

耳罩至耳朵壓力Head Band Pressure 
約3.5牛頓 
Approx. 3.5N 

線材Cable 
可分離之1米及3米直線，單邊出線 
detachable 1m(3.3 ft.) and 3m(9.8 
ft.), single-sided

接頭Connector 
鍍金立體3.5mm接頭  
Gold-plated stereo mini jack 

淨重(不含線)Net Weight 
90g(3.17 oz)

隨貨附件Furnished Items

1米直線1m (3.3 ft.) straight cable 
料號P/N IA10005510104

3米直線3m (9.8 ft.) straight cable 
料號P/N IA10005510100

3.5/6.3mm鍍金立體轉接頭 
Gold-plated 1/8” to 1/4” adapter 
料號P/N JA10063350902

線扣Cable clip 
料號P/N LA1HD668B0100

替換零件Replacement Parts

軟膠耳罩Soft rubber earpad 
料號P/N  AU10005510100

軟膠頭墊Soft rubber headpad 
料號P/N AU10005510101


